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Abstract (en)
To simplify the handling of a coil (12) of continuously cast feed- stock (10) of a type suitable for coiling, it is proposed that the coil (12) be uncoiled
from the same point (5) at which it was coiled, without a change of location. For this purpose, it is possible to use either a single coiling apparatus
(5) with an upstream buffer section (3) or two coiling apparatuses offset vertically relative to one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Vereinfachung der Handhabung eines Bundes (12) aus wickelbarem stranggegossenen Vormaterial (10) wird vorgeschlagen, das Bund (12)
ohne Ortswechsel von derselben Stelle (5) abzuwickeln, an der es aufgewickelt worden ist. Hierzu können einerseits eine einzige Wickelvorrichtung
(5) mit einer vorgeschalteten Pufferstrecke (3) oder andererseits zwei zueinander höhenversetzte Wickelvorrichtungen vorgesehen sein.
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